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 Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4   

 

 

Mødested:  Rughaven 7 - selskabslokalet  

Mødetidspunkt: 14. juni 2022, kl.18.30 

Deltagere: Christian, Jens Christian, Stine, Peter, Poul, Stefan, Orla, Emelie og 

Sanne 

Afbud: Andreas og Tina 

Referent:   Sanne Lund Nielsen 

  
Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt med tilføjelse af nyt pkt. 3: Orientering fra Stefan 
 

2. Godkendelse se referat 
Godkendt 
 

3. Stefan orienterede: Cykelpumper monteres i begge miljøgårde. Gode erfaringer med forsyn – 
afd.best. godkendte, at der fremover udleveres et rengøringskit til fraflytter, udgiften er ca.kr. 
150. Gæsteværelserne i Hørhaven 10 har problemer med kloakafløb, hvor der tidligere er 
lavet en strømpeforing; formentlig skal gulv hugges op og der skal lægges nye rør.  
Nogle af garagerne har haft revner i gulvene – er udbedret med en elastisk fuge.  
Beskæring af nabotræer udskydes til efteråret. Parken er blevet fredet, så nu sker der slet ikke 
noget i læbæltet.  
De afskallede mure afventer malerne, Stefan holder dem op på det. Vandslangen i Hørhaven 
er på vej ind i miljøgården - Stefan arbejder på sagen. 
 

4. Gennemgang af afdelingsbestyrelsens opgaver samt godkendelse af forretningsordenen. 
Tirsdag den 21.06.22 er der kursus for nye bestyrelsesmedlemmer hvor Peter, Jens Christian, 
Emelie og Christian deltager, Christian laver fælles tilmelding. Udvidet forretningsorden 
udleveret til alle, underskrevet og forventningsafstemt. 
 

5. Forskellige løsninger vedr. ladestandere fra Nortec 
Vi afventer et møde med Nortec og René fra Administrationen. Dato kommer senere. 
 
Indlagt pause til lækker lagkage produceret af Poul Bech. 
 

6. Sommerfest med afd.2 
Christian har kontaktet afd.2 om dato og endnu ikke svar. 



 

 
Side 2 

 

 
7. Inddragelse af tørregårdene til knallerter/ladcykler? 

Christian laver et opslag til næste gang den 04.07.22 

 

8. Siden sidst fra Vivabolig og OB: 
Repræsentantskabsmøde afholdt, OB forbliver uændret. Økonomien gennemgået, Christian 
udsender en oversigt, Lotte har lavet, næste møde på mandag hvor samtlige afdelingsmøder 
og Vivadagen bliver evalueret.  
Vivadagen forløb rigtig godt, omkring 500 deltagere, på trods af diverse kiks og træls vejr en 
stor succes. Næste gang bedre planlægning ønskelig. 
 

9. Eventuelt: Jens Christian - der er øget brug af tørregårdene, Emelie har først lige opdaget 
gårdens formål ���  
Stine - spurgte ind til indendørs tørrerum, der er forskellige afhængige af blokkene, Stine vil 
gerne starte en krea-aften, overvejer det til efteråret. Snak om hvordan og det praktiske.  
Emelie spurgte ind til Sprogcafe – der kom desværre ingen.  
Peter intet,  
Poul foreslog kage og aftensmad skiftevis – vedtaget. Husk at afmelde hvis ikke du kommer. 
Orla – intet.  
Sanne – intet.  
Emelie – intet.  
Christian – gå gerne i tænkeboks med nye ideer til kommende afdelingsmøder. Hvad med 
“opgangs-ambassadører”? Kom gerne med ideer til tiltag, der kan skabe mere sammenhold. 
 

 

             ____________________       
Sanne Lund Nielsen                
       Referent 

 


